
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 25.09.2018  
 
Tema til drøfting: 
 
1. Oppvekstutvalget bes om å drøfte hvilken strategi som bør velges for å gjøre 
arbeidsbelastningen til barnehagestyrerne og enhetsleder barnehage bærekraftig.   
2. Oppvekstutvalget bes om å komme med signaler om hvilke virksomheter som ev. skal 
prioriteres i kampen om ressursene: de små barnehagene, de store barnehagene eller 
enhetsleder barnehage.  
  
Behandling i utvalget: 
 
Går det an å tenke seg Skogly som en avdeling under Høgåsmyra, men med en 
avdelingslederressurs i barnehagen? Er det lovlig? Er det ønskelig? Er det noen gevinst i 
dette?  
Selv om det er vanskelig å finne penger til økt styrerressurs, er det viktig å sette det på 
dagsorden. Det faller en del ekstraarbeid på alle ledere i sammenkjøringsfasen når to 
kommuner slås sammen til en. Vi er fortsatt i denne fasen.  
  
Er en merkantilressurs på oppvekst en løsning? En person som kan ta seg av enkeltoppgaver 
fra alle barnehagene. Hvilke oppgaver kunne dette vært? Det kan bli rimeligere enn å øke opp 
alle styrerstillingene. De faglige oppgavene må være der de skal være, og så må en se på om 
en del merkantile oppgaver kan avlaste fagfolkene.  
  
Daniel synes det er vanskelig å se på oppvekst alene. Han ønsker at en på sikt ser på hele 
oppvekst- og kultursektoren, og vurdere om kultur kan legges inn som en enhet innenfor 
oppvekst.   
  
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 
I den helhetlige gjennomgangen av struktur, ber oppvekstutvalget om at man også ser på den 
administrative strukturen i Indre Fosen kommune. Utvalget opplever ikke at denne saken er 
moden for politisk vedtak ennå, og ber om å få saken tilbake til drøfting i oppvekstutvalget på 
nyåret. Innen den tid bør det være en prosess sammen med barnehagestyrerne om 
ledelsesstruktur.  
  


